
    
   Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova: 
   Evropa investuje do venkovských oblastí. 

 

Z Á P I S 
 

ze školícího a informativního semináře partnerů  Celostátní  sítě pro venkov,  které  se 

uskutečnilo  ve úterý  

3.5. 2011 od 8.00 do 13.00 hod. v Šumvaldě na téma 

 

„Dotační politika v roce 2011 v agrárním sektoru  

a dosavadní zkušenosti  z kontrol  podmíněnosti“ 

 
Program: 

 
Prezence účastníků 

1. Zahájení přednáškové části, organizační záležitosti, informace o aktivitách CSV 

2. Kontrola podmíněnosti - Cross Compliance  - zkušenosti z kontrol  

3. Dotace v ČR poskytované v návaznosti na předpisy EU, Jednotná žádost pro rok 2011 

4. Dotace poskytované v rámci PRV–OSY II.– Agroenvironmentální opatření, příklady dobré 

praxe 

5. LPIS (Land Parcel Information Systém) - evidence půdy podle užívacích vztahů 

6. Národní dotace ČR - Zásady pro poskytování dotací v roce 2011  

7. Dotace a podpory v rámci PGRLF, sdílení zkušeností účastníků setkání  

8. Ostatní informace, diskuse k jednotlivým bodům a ukončení akce 

 

Zahájení setkání, informace o aktivitách CSV (ing. Karel Stojan) 
Zahájení – ing. Karel Stojan , vedoucí oddělení AZV Olomouc 

Informace o aktivitách CSV  - seznámení z akčním plánem CSV a cíly CSV 

-seznámení s plánem aktivit v rámci CSV v okrese Olomouc v r.2011 

 

 

Cross compliance - zkušenosti z kontrol podmíněnosti, nové podmínky GAEC 

 ( Ing. Ladislav Prečan – SRS Přerov, MVDr. Brázdová Libuše – KVS Olomouc) 
Seznámení s kontrolami podmíněnosti, upozornění na nové znění GAEC 2 – mírně erozně ohrožené 

půdy (ing. Stojan Karel)  

MVDr. Brázdová – zhodnocení situace IBR, zkušenosti z kontrol 

Seznámení  s výsledky kontrol v roce 2010, upozornil na testování postřikovačů, zkoušky odborné 

způsobilosti k aplikaci pesticidů, novinky v rámci působnosti SRS, nedostatky při kontrolách (Ing. 

Ladislav Prečan) 

 

Dotace v ČR poskytované v návaznosti na předpisy EU(ing. Kateřina Mračková) 
Byly probrány všeobecné podmínky, termín příjmu žádostí, tisk předtisků žádostí, způsoby předání 

žádostí na AZV, pokyny k vyplnění – v rámci Jednotné žádosti v roce 2011, týkající se těchto plateb:  
- jednotná platba na plochu (SAPS) – základní platba na půdu obhospodařovanou v souladu 

   s podmínkami dobrého environmentálního stavu (GAEC) a plnění požadavků na hospodaření (SMR) 
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-  národní doplňkové platby (TOP-UP)  
- na přežvýkavce, na ovce a kozy, na KBTPM, na chmel, na škrob 

- v letošním roce není dotace TOP-UP na zemědělskou půdu 

-  oblasti LFA – platby v horších přírodních podmínkách, vazba na intenzitu chovu skotu, ovcí a  

   koz, koní- nutnost předložení deklarace chovu koní včetně kopie stájového registru) 

 

 

 

-dotace poskytované v rámci PRV- OSY II - AEO opatření, příklady dobré praxe  
  podrobné seznámení  se změnami na rok 2011, zopakování podmínek pro zařazení do AEO  u 

jednotlivých opatření, upozornění na nedostatky v žádostech a problémy v závazcích. Upozornění na  

novou možnost v roce 2011 – provést navýšení v 5. roce zařazení (prodloužení závazku o 5 let), popř. 

možnost ročního prodlužování závazku v roce 2012 a 2013. 

 

 

LPIS, Portál farmáře (Ing. František Nevěřil) 
Seznámení z LPIS, upozornění na novinky v LPIS, evidence hospodářství, evidence krajinných prvků, 

mimořádná aktualizace, erozní ohroženost půd 

Seznámení s Portálem farmáře – nové evidence, nové funkce  

 

Národní dotace ČR, PGRLF (Ing. Alois Tvrdý) 
Účastnici semináře byli seznámeni : 

- se Zásadami, kterými se stanovují podmínky  pro poskytování dotací pro rok 2011 – byly 

probrány všeobecné podmínky, termíny příjmu žádostí dle jednotlivých dotačních titulů, 

jednotlivé dotační tituly a jejich specifika 

- s dotačními programy PGRLF a.s. – Pojištění – nový termín příjmu žádostí, jiný systém 

dokladování žádosti, Zemědělec, znovuotevření přijímání žádostí na programy Provoz, 

Zpracovatel – Provoz, Podpora krátkodobého financování, Podpora nákupu půdy 

 

 
V diskuzi se odpovídaly dotazy účastníků, bylo poukázáno na partnerství v rámci Sítě, došlo k sdílení 

zkušeností, kdy jednotliví účastníci při svém vystoupení poukázaly na své nedostatky při kontrolách a 

ostatní  tak mohou předejít i ve svém hospodaření k stejným chybám. 

 

Počet účastníků – 348 osob 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: 

 

Ing. Kateřina Mračková 

 

 
 

 

 


